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我和故事书的快乐时光

我最喜欢的事情就是读故事书。每天放学回家，我都会迫不及待地打开书本，开始进入一个

奇妙的世界。我的书架上有各种各样的故事书，有动物冒险的，有童话世界的，还有神奇魔法的。

每当我翻开书的第一页，我就像走进了一个全新的世界。

记得有一次，我读了一本关于小狐狸历险的故事书。小狐狸遇到了很多困难，比如找不到食

物，还差点迷路。但是它没有放弃，总是勇敢地面对挑战。我看着书上的小狐狸一步步解决问题，

心里也觉得特别开心，好像自己也跟着它一起冒险了。那一天，我读了整整两个小时，完全沉浸

在故事里。

除了故事书，我还喜欢看一些科普书。有一次，我看了一本讲关于星星和行星的书。书上说

地球围着太阳转，还讲了很多有趣的宇宙知识。我以前都没想过宇宙那么大，也没想到星星和行

星有这么多秘密。我一边看一边在笔记本上画星星，记录下书里有趣的内容。那天，我觉得自己

学到了很多新知识，心里特别满足。

我发现，读书不仅让我快乐，还让我学会了很多东西。书里的故事教我勇敢，科普书让我对

世界有更多的好奇心。我觉得养成读书的习惯非常重要。每天哪怕只读十分钟，也能让我们变得

更聪明，更有想象力。

所以，我希望以后每天都能读书，不管是故事书还是科普书。读书让我开心，也让我学会了

更多新的东西。我相信，只要坚持读书，我会变得越来越聪明，也会发现更多生活中的小乐趣。

My Joyful Time with Storybooks

My favorite thing is reading storybooks. Every day after school, I can't wait to

open a book and enter a wonderful world. My bookshelf has all kinds of storybooks,

including animal adventures, fairy tales, and magical stories. Every time I turn to

the first page, I feel like I am stepping into a completely new world.

I remember one time I read a story about a little fox on an adventure. The little

fox faced many difficulties, like not finding food and almost getting lost. But it

never gave up and bravely faced the challenges. Watching the little fox solve

problems step by step made me very happy, as if I was on the adventure with it. That

day, I read for two whole hours, completely immersed in the story.

Besides storybooks, I also like reading science books. Once, I read a book about

stars and planets. It said that the Earth revolves around the Sun and introduced many

interesting facts about the universe. I never realized the universe was so big or

that stars and planets had so many secrets. While reading, I drew stars in my

notebook and wrote down the fun things I learned. That day, I felt like I had learned

a lot, and I was very satisfied.

I found that reading not only makes me happy but also teaches me many things.
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Stories teach me courage, and science books make me curious about the world. I think

it is very important to develop a reading habit. Even just ten minutes a day can make

us smarter and more imaginative.

So, I hope I can read every day, whether it's storybooks or science books.

Reading makes me happy and helps me learn new things. I believe that as long as I

keep reading, I will become smarter and discover more small joys in life.


